
In de wolken
met je keuze

Hoi Chantal,

Een berichtje om je te laten weten wat er in de 
twee jaar na mijn eindexamen zoal gebeurd is. 

Op X11 hadden we natuurlijk LOB-activiteiten. 
Ik ben ook met mijn ouders op zoek gegaan 
en gaan kijken bij opleidingen. Creativiteit zit 
in de genen van mijn familie. Nimeto is een 
mbo-vakschool waar je brede opleidingen 
kan volgen en veel keuze hebt. Het liefst had 
ik ook nog iets met sterrenkunde en met kunst 
gedaan, maar zo’n opleiding heb je niet… 

Ik volg de vierjarige opleiding Styling, Interieur 
en vormgeving op niveau 4 en loop nu stage 
bij Indigo Production Design: een stylingstudio 
die de etalages van Simon Lévelt, dé specialist 
in koffie en thee, ontwerpt en uitvoert. Elke zes 
weken verandert de etalage. Voor de uitvoering 
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maak je een ronde langs alle 42 Nederlandse 
en Belgische Simon Lévelt winkels. De tweede 
helft van het laatste jaar loop je ook stage. Je 
hebt kans dat je gevraagd wordt om te blijven 
werken. Dan wil je dus een stageplek die je 
heel gaaf vindt. Patronen ontwerpen vind ik 
leuk, grafisch ontwerpen ook. Ken je Flow 
Magazine? Daar zou ik graag mijn stage willen 
doen! 

De overgang van vmbo naar mbo was 
groot, voor iedereen. Op het vmbo komen 
docenten naar je toe. Op het mbo moet je 
zelf op docenten afstappen. In het begin 
zat ik weleens: ‘Ik snap het niet, komt er nog 
iemand naar me toe?’ Maar er kwam helemaal 
niemand! Toen drong het tot me door dat je dus 
zelf actie moet ondernemen. 

Naast zelfstandigheid verwachten mbo- 
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docenten echt van je dat je werk op tijd af is. 
Want dat wordt later ook van je verwacht. Net 
als op X11 zijn de docenten heel lief; als je je 
inzet helpen ze je heel graag. Na een half jaar 
ben je wel gewend. 

Ik ben meer gemotiveerd nu, omdat ik leuke 
creatieve vakken heb. Als het programma je 
makkelijk af gaat en je meer wil leren, geeft 
Nimeto je de kans om aan een excellentiegroep 
mee te doen, elke donderdag na school van 
17u tot 22u. Daar ben ik voor geselecteerd! 
Daarvoor moest je jezelf ook  presenteren. Ik 
had een schommel geplaatst met om me heen 
wolken met mijn fantasietekeningetjes als 
eigen plekje waar mijn fantasie vandaan komt. 

Mijn tip aan vmbo-ers die straks gaan verder 
leren in het mbo: Ga voor iets wat je graag wilt 
doen. Het is zeker anders op het mbo, maar 
anders is ook leuk. Maak je niet te druk en laat 
je niet opjutten: het komt wel!

Groetjes, Mathilde van Bergen
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Hoe is het nu met Mathilde?

Mathilde heeft inmiddels het diploma van 
de vierjarige opleiding ‘Styling, Interieur en 
vormgeving’ op zak. In de laatste twee jaar deed 
ze mee aan het excellentie-programma. Met 
die groep is ze naar Zuid-Afrika geweest voor 
een inspiratietocht.  Haar afstuderen viel in de 
coronatijd. “Jammer, want van de ene op de  
andere dag zag je je docenten en mede-studenten 
niet meer”, aldus Mathilde. 

Na haar mbo-opleiding is ze overgestapt naar de HKU en volgt daar de opleiding Product Design. 
Inmiddels zit ze in het derde jaar van de opleiding. Daarnaast werkt ze bij concept-designer Mickey 
Philips; een mooi overblijfsel van haar stage in het vierde jaar van Nimeto. Vanuit de HKU loopt ze stage 
bij kleinschalige bedrijven die verschillende ambachten uitoefenen. 

Op de vraag wie of wat voor Mathilde belangrijk is geweest om te komen waar ze nu is, zegt ze: “Ik 
denk dat dat mijn vader is geweest en nu nog steeds is. Het was voor mij altijd lastig om te leren, en 
daarmee bedoel ik dan vooral rijtjes Engelse woorden of verhaaltjessommen. Mijn vader zei altijd: “Later 
hoeft dit niet meer. Dan ga je veel meer doen wat je leuk vindt. Je komt er met een omweg.” En dat klopt 
helemaal, want ik doe nu alles met gemak op het creatieve vlak en het is heerlijk om te ervaren dat ik voor 
iets gekozen heb wat ik kan en waardeer.” 

IK BEN MEER GEMOTIVEERD NU, 
OMDAT IK LEUKE CREATIEVE VAKKEN HEB

motivatie

naar 2024

Dag Mathilde,

Wat leuk om van je te horen en fijn dat je je plek 
hebt gevonden op het mbo! Je bent zo enthou-
siast, zou je het leuk vinden om een keer op X11 
te komen vertellen over Nimeto?

Groetjes, Chantal Pipping

Tekst: Eva Voncken | Fotografie: Sijmen Hendriks & Hetty van Oijen


